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PRULink Asia Local Bond Fund is an actively managed fund that aims to maximise total returns through 
investing in fixed income or debt securities that are rated as well as unrated. At inception, PRULink Asia 
Local Bond Fund will invest in a sub-fund called Eastspring Investments – Asian Local Bond Fund 
managed by Eastspring Investments (Singapore) Limited. This Sub-Fund invests in a diversified portfolio 
consisting primarily of fixed income/debt securities issued by Asian entities or their subsidiaries. This 
Sub-Fund’s portfolio primarily consists of securities denominated in the various Asian currencies. The fund 
may also invest in any other PRULink bond funds that may become available in the future or indirectly via 
other bond funds.

PRULink Asia Local Bond Fund乃是一项积极管理的基金，其目标为通过投资于有评级和未获评级的债务证券或固
定收益证券以赚取最高的总回酬。PRULink Asia Local Bond Fund自推介即投资于一项由瀚亚投资（新加坡）有限
公司所管理的子基金 - Eastspring Investments – Asian Local Bond Fund。有关子基金投资于主要由亚洲机构或其
子公司所发行的固定收益/债务证券所组成的多元化投资组合。子基金的投资组合主要是各种亚洲货币单位的证
券。有关基金亦可投资于在未来推介的其他PRULink bond funds 或间接通过其他的债券基金作出投资。

PRULink Asia Local Bond Fund adalah dana yang diuruskan secara aktif dan berusaha memaksimumkan 
jumlah pulangan dengan melabur dalam pendapatan tetap atau sekuriti hutang yang diberi penarafan dan 
yang tidak diberi penarafan. Pada permulaan pertubuhannya, PRULink Asia Local Bond Fund akan melabur 
dalam sub-dana yang dikenali sebagai Eastspring Investments – Asian Local Bond Fund yang diuruskan 
oleh Eastspring Investments (Singapore) Limited. Sub-dana ini melabur dalam portfolio terpelbagai yang 
kebanyakannya terdiri daripada pendapatan tetap/sekuriti hutang yang diterbitkan oleh entiti-entiti Asia atau 
subsidiarinya. Portfolio Sub-dana kebanyakannya terdiri daripada sekuriti yang didominasikan dalam 
pelbagai mata wang Asia. Dana ini kemudiannya boleh melabur dalam mana-mana dana bon PRULink 
yang lain yang mungkin disediakan pada masa akan datang atau secara tidak langsung melalui dana-dana 
bon yang lain.

Eastspring Investments Berhad
.Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 16/09/2008
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini RM31,209,848.35
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan 1.00%
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini RM2.18480
.

PRULink Asia Local Bond Fund

Markit iBoxx ALBI ex-China Onshore ex-China 
Offshore ex-Taiwan Net of Tax

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Asia Local Bond Fund vs Markit iBoxx ALBI ex-China 

Onshore ex-China Offshore ex-Taiwan Net of Tax
.
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

0.07%

0.08%

-0.01%

1.41%

-0.50%

1.91%

5.33%

1.15%

4.18%

13.31%

8.58%

4.73%

-0.65%

0.45%

-1.10%

18.05%

20.87%

-2.82%

118.48%

105.98%

12.50%

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

% NAV

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

1 101.20Eastspring Investments
- Asian Local Bond Fund 

2 -1.20Cash, Deposits & Others

 Country Allocation
国家分析 / Peruntukan Negara

% NAV

1 19.70Korea /  韩国

2 14.50Malaysia /  马来西亚

3 13.20Singapore /  新加坡

4 12.00Indonesia /  印尼

5 11.10Thailand /  泰国

6 9.60Philippines /  菲律宾

7 8.30India /  印度

8 5.60Others /  其他

9 3.50Cash And Cash Equivalents 

10 2.50United Kingdom /  英国

%

Top 10 Holdings
10大持股 / 10 Pegangan Teratas

1 2.20Singapore Technologies Telemedia 
Pte Ltd

2 1.60Credit Agricole Sa

3 1.60Mapletree Treasury Services Ltd

4 1.50Singapore (republic Of)

5 1.40HSBC Holdings Plc

6 1.40Korea (republic Of)*

7 1.20Indonesia (republic Of)

8 1.20Korea (republic Of)*

9 1.20Nippon Life Insurance Co

10 1.20Thailand Kingdom Of 
(Government)

* Different coupon rates & maturity dates for each.

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan Dana

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 31 October 2023

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari http://www.markit.com/product/iBoxx
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

US Treasury yields remained high on the expectation that the Federal Reserve would maintain a hawkish stance for an extended period . Global markets also faced heightened 

uncertainty after a surprise attack on Israel dampened sentiment and raised the spectre of a broader conflict within the Middle East.  Bonds fell in October as bond yields rose 

sharply and the heightened geopolitical uncertainty weighed on market sentiment.

Advance estimates from the Bureau of Economic Analysis showed that US real GDP rose at an annual pace of 4.9% in the third quarter. Economic activity was buoyed by 

consumer spending, an upturn in exports, higher state and local government spending. Consumer spending increased in both goods and services sectors. The US Census 

Bureau announced that September retail sales estimates rose 0.7% month-on-month and 3.8% from a year ago. The US Treasury (UST) yield curve bear steepened in October 

as yields on the 2-year, 5-year and 10-year UST yields increased 4 basis points (bps), 24 bps and 36 bps to 5.09%, 4.85% and 4.93% respectively.

China’s GDP expanded by 4.9% YoY over the third quarter. In the first nine months of 2023, the economy grew by 5.2%. Deflationary concerns lingered as the CPI was 

unchanged in September, while lower raw material costs led to a 2.5% YoY decline in the Producer Price Index. Exports and imports also fell in September, with lower trade 

recorded with major trading partners. Nonetheless, continued weakness in the real estate sector, and reports of new US restrictions on AI chip exports to China further 

dampened market sentiment.

In Asia, central banks in Indonesia and the Philippines opted to raise rates by 25 bps in October to curb inflation resurgence. Monetary Policy Committee (MPC) of Bank Negara 

Malaysia decided to maintain the Overnight Policy Rate (OPR) at 3.0%. At the current OPR level, the monetary policy stance remains supportive of the economy and is 

consistent with the current assessment of the inflation and growth prospects.

On the inflation front, Korea’s CPI came in higher than expected at 3.8% YoY versus consensus 3.6%. Headline CPI in Thailand slipped into deflation in October (-0.3% YoY 

versus 0.3% YoY previously) following many months of below -1.0%. This was largely due to lower fuel and food prices.

In October, Asian local currency bonds as represented by the customised iBoxx Asian Local Bond Index (USD unhedged terms) posted a loss, down by 1.4% for the third 

consecutive month. All underlying markets witnessed higher interest rates and that most local currencies lost ground against the U.S. dollar, except for Hong Kong dollar and 

Thai baht. Asian currencies weakened versus the greenback as China’s disappointing manufacturing data dented sentiment . Only three local currency markets posted positive 

performance, namely Singapore, Hong Kong and China Onshore. The worst-performing markets were Indonesia, the Philippines, and South Korea.

由于市场预期美联储将在长期内保持鹰派立场，美国国债收益率维持在高位。以色列遭到突袭打击市场情绪，并激起中东地区爆发更广泛冲突的担忧，进而加剧全球市场的不

确定性。在债券收益率大幅走高以及地缘政治不确定性升温笼罩市场情绪的情况下，债券价格于10月份下跌。

美国经济分析局初步预算，美国第三季度实际国内生产总值（GDP）年化增长率为4.9%；多谢消费者支出、出口好转、州和地方政府支出增加推动了经济活动。商品和服务领

域的消费者支出均有所提高。 美国人口普查局公布，9月份零售销售预期按月增长0.7%，按年则上涨3.8%。美国国债（UST）收益率曲线于10 月份呈熊市走峭姿态，2 年

期、5 年期和 10 年期 UST 收益率分别上升 4 个基点、24 个基点和 36 个基点，至 5.09%、4.85% 和 4.93%。

中国第三季度GDP按年增长4.9%。2023年首9个月，经济增长5.2%。由于 9 月份消费价格指数（CPI） 持平，通货紧缩担忧仍然存在；同时，原材料成本下降导致生产者价

格指数按年跌 2.5%。9 月份进出口也走低，与主要贸易伙伴的贸易额减少。尽管如此，房地产行业持续疲软，以及美国收紧对华人工智能芯片出口限制的报道进一步抑制市场

情绪。

在亚洲，印尼和菲律宾央行选择在 10 月份加息 25 个基点，以遏制通胀升温。马来西亚国家银行货币政策委员会（MPC）决定保持隔夜政策利率（OPR）不变在3.0%。在现

有的OPR水平上，货币政策立场仍然对经济起支持作用，并符合通胀和增长前景的当前评估。

通胀方面，韩国 CPI按年增长 3.8%，超越市场普遍预期的 3.6%。继连续数月低于-1.0%后，泰国 10 月份总体 CPI 陷入通货紧缩（按年-0.3%，此前为按年0.3%），主要是因

为燃料和食品价格下降。

10月份，由定制的Markit iBoxx 亚洲本币债券指数代表的亚洲本币债券以美元未对冲计价出现亏损，连续第三个月下跌1.4%。所有所投资市场的利率均上涨；除港元和泰铢

外，大多数本地货币兑美元汇率均贬值。由于中国制造业数据令人失望削弱了市场情绪，亚洲货币兑美元走软。只有新加坡、香港和中国在岸这三个本币市场取得了正收

益。表现最为逊色的是印尼、菲律宾和韩国。

Hasil Perbendaharaan US kekal tinggi di atas jangkaan bahawa Rizab Persekutuan akan mengekalkan pendirian agresif untuk tempoh yang panjang. Pasaran global juga 

mendepani ketaktentuan yang semakin meningkat selepas serangan mengejut ke atas Israel melemahkan sentimen lalu menebar momokan konflik yang lebih luas di Timur 

Tengah. Bon jatuh pada Oktober apabila hasil bon meningkat dengan mendadak dan ketaktentuan geopolitik yang memuncak menjejaskan sentimen pasaran.

Anggaran awal daripada Biro Analisis Ekonomi menunjukkan bahawa KDNK sebenar US meningkat pada kadar tahunan 4.9%, pada suku ketiga. Aktiviti ekonomi dirangsang 

oleh perbelanjaan pengguna, peningkatan eksport, dan perbelanjaan negeri dan kerajaan tempatan yang lebih tinggi. Perbelanjaan pengguna meningkat dalam kedua-dua 

sektor barangan dan perkhidmatan. Biro Bancian US mengumumkan bahawa anggaran jualan runcit September meningkat 0.7% bulan ke bulan dan 3.8% berbanding setahun 

lalu. Keluk hasil Perbendaharaan US (UST) semakin mencuram pada Oktober apabila hasil UST 2 tahun, 5 dan 10 tahun masing-masing meningkat 4 mata asas (bps), 24 bps 

dan 36 bps kepada 5.09%, 4.85% dan 4.93 %.

KDNK China mengembang 4.9% YoY sepanjang suku ketiga. Dalam sembilan bulan pertama 2023, ekonomi mengembang 5.2%. Kebimbangan deflasi berlarutan berikutan CPI 

tidak berubah pada September, manakala kos bahan mentah yang lebih rendah membawa kepada penurunan Indeks Harga Pengeluar 2.5% YoY. Eksport dan import juga jatuh 

pada September, susulan angka perdagangan yang lebih rendah dengan rakan dagangan utama direkodkan. Kelemahan berterusan sektor hartanah, dan laporan tentang 

sekatan baharu US terhadap eksport cip AI ke China melemahkan lagi sentimen pasaran.

Di Asia, bank pusat di Indonesia dan Filipina memilih untuk menaikkan kadar faedah sebanyak 25 bps pada Oktober untuk mengekang kebangkitan semula inflasi. 

Jawatankuasa Dasar Monetari (MPC) Bank Negara Malaysia memutuskan untuk mengekalkan Kadar Dasar Semalaman (OPR) pada 3.0%. Pada tahap OPR semasa, pendirian 

dasar monetari kekal menyokong ekonomi dan konsisten dengan taksiran inflasi semasa dan prospek pertumbuhan.

Dari segi inflasi, CPI Korea dicatat lebih tinggi daripada jangkaan pada 3.8% YoY berbanding konsensus 3.6%. CPI keseluruhan di Thailand merosot ke dalam deflasi pada 

Oktober (-0.3% YoY berbanding 0.3% YoY sebelumnya) berikutan berada di bawah -1.0% sejak beberapa bulan yang lalu. Sebahagian besar keadaan ini disebabkan oleh harga 

bahan api dan makanan yang lebih rendah.

Pada Oktober, bon mata wang tempatan Asia seperti yang diwakili oleh Indeks khusus iBoxx Asian Local Bond (terma tidak dilindungi USD) mencatat kerugian, turun 1.4% 

untuk bulan ketiga berturut-turut. Semua pasaran pendasar mencatat kadar faedah yang lebih tinggi dan kebanyakan mata wang tempatan kehilangan arah berbanding dolar 

US, kecuali dolar Hong Kong dan baht Thailand. Mata wang Asia melemah berbanding dolar US kerana data pembuatan China yang mengecewakan menjejaskan sentimen. 

Hanya tiga pasaran mata wang tempatan yang mencatatkan prestasi positif iaitu Singapura, Hong Kong dan Dalam Pesisir China. Pasaran berprestasi paling teruk ialah 

Indonesia, Filipina dan Korea Selatan.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan
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The month of October was marked by a further spike in long end UST yields, a continuation of September price action, accompanied with additional bear steepening in the UST 

curve, as investors continued to grapple with perceived supply pressures in the UST market . UST 10-year yields tested 5.0% on a few occasions, but was unable to break 

through convincingly, and bearish rate bets were continuously tempered by moderation in US economic data, which would naturally constrain further tightening from the Fed.

In fact, into early November, yields have staged a remarkable reversal to completely unwind October yield increases. Beyond weaker economic data, we believe this to be driven 

by unwinding of positions into the end of the year. This is likely to persist as market participants seek to lock in healthy gains on trades which have performed well this year, 

including bearish duration positions.

In a similar fashion, Asian rates have come under similar pressure in October, albeit to a lesser degree, in tandem with higher US yields. Surprise policy hikes from Bank 

Indonesia and Bank Sentral Philippines caused investors to re-evaluate the original thesis that the Asian rate hiking cycle has run its course, premised on the risk that Asian 

central banks would be forced to hike to defend their currencies amid rising UST yields . With recent benign US Federal Reserve communication helping to lower volatility and 

lower the US dollar, this risk has also receded, and Asian rates have rallied in tandem with US rates. We expect Asian rates to pace US rates performance should yields 

continue to grind lower for the rest of the year.

市场10 月份的特点是长期 UST 收益率进一步飙升，延续了9 月份的价格走势；随着投资者继续承受UST 市场的供应压力，UST 曲线呈进一步熊市走峭姿态。美国10年期国债

收益率多次上探5.0%，但未能具说服力地突破有关水平。此外，美国经济数据的温和表现持续削弱了利率看跌的预期，这自然而然地限制了美联储进一步收紧政策的空间。

实际上，收益率走势在迈入 11 月初已出现显着逆转，完全抵消了 10 月份的涨势。除了较为疲弱的经济数据之外，我们认为此逆转是由年底平仓活动导致的。这种情况可能会

延续，因为市场参与者寻求在今年表现良好的交易上进行套利，其中包括对债券期限看跌的投资，以实现可观收益。

尽管亚洲利率的上升幅度较轻微，它们仍然于10 月份追随美国国债收益率的涨势并承受类似压力。印尼和菲律宾央行意外升息导致投资者重新评估最初的观点，即亚洲加息周

期已经结束；这一观点的前提是，在UST收益率上涨的情况下，亚洲央行可能被迫加息以捍卫各自的货币。美联储近期释放的温和信息有助于减缓市场波动并压低美元，进而

减低了亚洲央行被迫加息的风险，因此亚洲利率与美国利率同步上涨。我们预计，如果收益率在今年剩余时间持续逐步下跌，亚洲利率将追随美国利率的走势。

Oktober ditanda lonjakan selanjutnya hasil UST bertempoh panjang, kesinambungan daripada tindakan harga September, disertai dengan keluk UST yang semakin meruncing, 

apabila pelabur terus bergelut dengan tekanan bekalan yang dirasakan dalam pasaran UST. Hasil 10 tahun UST mencapai 5.0% pada beberapa keadaan, tetapi tidak dapat 

menembusi prestasi cemerlang dengan meyakinkan, manakala pertaruhan penurunan kadar faedah terus diganggu oleh penyederhanaan data ekonomi US, yang secara 

kebiasaannya akan mengekang pengetatan selanjutnya daripada Fed.

Malah, sehingga awal November, hasil mengalami perubahan yang luar biasa untuk mengendurkan sepenuhnya peningkatan hasil pada Oktober. Di sebalik data ekonomi yang 

lebih lemah, kami percaya bahawa ianya didorong oleh pelonggaran kedudukan pada akhir tahun. Ia mungkin berterusan apabila peserta pasaran berusaha untuk mengaut 

keuntungan yang sihat pada dagangan yang menunjukkan prestasi baik tahun ini, termasuk pada tempoh kedudukan menurun.

Kadar Asia turut mengalami tekanan yang sama pada Oktober, walaupun pada tahap yang lebih rendah, seiring hasil US yang lebih tinggi. Kenaikan dasar mengejut daripada 

Bank Indonesia dan Bank Sentral Filipina menyebabkan pelabur menilai semula tesis asal tentang kitaran kenaikan kadar Asia yang berjalan lancar , berdasarkan risiko bahawa 

bank pusat Asia akan terpaksa menaikkan kadar faedah untuk mempertahankan mata wang mereka di tengah-tengah kenaikan hasil UST. Berikutan nada komunikasi Rizab 

Persekutuan US yang lunak baru-baru ini membantu mengurangkan ketaktentuan dan menurunkan dolar US, risiko ini juga telah surut, lalu kadar Asia meningkat seiring kadar 

US. Kami menjangkakan kadar faedah Asia akan mengikuti tempo prestasi kadar US sekiranya hasil terus turun di sepanjang baki tahun ini .

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略 / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

The Fund returned 0.07% for the month, underperforming the benchmark return of 0.08% by 0.01%. Year-to-date, the Fund returned 10.14%, outperforming the benchmark 

return of 6.13% by 4.01%.

The portfolio’s slight positive performance was attributed to underweight duration in Hong Kong , Indonesia (and currency) and the Philippines which contributed to relative 

performance as these markets sold-off during the month. The portfolio’s exposures to USD debts however, dragged performance, largely due to higher US Treasury yields. 

While underweight in Indonesian Rupiah and Malaysian Ringgit lifted relative performance, overweight in Singapore dollar and underweight in Thai Baht narrowed some of the 

outperformance.

Whilst spreads between Asian versus US yields remain tight, it is interesting to note that most of Asian government bond curves have positive term premium, which compares 

favourably against all other markets. Into the end of the year, where we expect benign economic data to underpin risk sentiment while the geopolitical risk escalation appears 

unlikely, we are biased to be more constructive on duration and carry trades into the final months of the year. This also informs our similarly constructive view on Asian 

currencies in the near term, particularly as we expect the Chinese Renminbi stabilize amid signs of a tentative bottoming out of the Chinese economy amid stronger policy 

support.

基金月内的回酬为0.07%，跑输回酬为0.08%的基准0.01%。年度至今，本基金的回酬是10.14%，超越回酬为6.13%的基准指标4.01%。

投资组合表现略为正面主要归功于在香港、印尼（和货币）以及菲律宾较短的存续期配置为相对表现作出贡献，因为这些市场于月内遭到抛售。尽管如此，投资组合对美元债

券的投资拖累了表现，主要归咎于美国国债收益率上涨。与此同时，减持印尼盾和马来西亚令吉的部署提振了相对表现；加码新加坡元和减持泰铢则抵消了部分利好。

虽然亚洲与美国收益率之间的价差仍然较小，有趣的是，大多数亚洲政府债券曲线的期限溢价皆正面，与所有其他市场相比具有优势。迈入年底，我们预计表现良好的经济数

据将支撑风险情绪，而地缘政治风险升级的可能性较小，因此我们倾向于在年底对久期和套利交易持积极立场。这也反映了我们短期内对亚洲货币的类似建设性看法，特别是

在中国经济在更强劲政策支持下呈现初步触底迹象的情况下，我们预计人民币将趋于稳定。

Dana mencatat pulangan 0.07% pada bulan tinjauan, tidak mengatasi pulangan penanda aras 0.08% dengan perbezaan 0.01%. Sejak awal tahun sehingga kini, Dana 

memperoleh 10.14%, mengatasi pulangan penanda aras 6.13% dengan perbezaan 4.01%.

Prestasi portfolio yang sedikit positif disebabkan oleh kekurangan tempoh pegangan di Hong Kong, Indonesia (dan mata wang) dan Filipina yang menyumbang kepada prestasi 

relatif apabila pasaran-pasaran tersebut terjual pada bulan tinjauan. Pendedahan portfolio kepada hutang USD bagaimanapun mengheret prestasi, sebahagian besarnya 

disebabkan oleh hasil Perbendaharaan US yang lebih tinggi. Walaupun kekurangan pegangan dalam Rupiah Indonesia dan Ringgit Malaysia meningkatkan prestasi relatif, 

namun pegangan berlebihan dalam dolar Singapura dan kekurangan pegangan dalam Baht Thailand mengecilkan sebahagian prestasi baik.

Walaupun spread antara hasil Asia berbanding US masih sempit, namun ianya menarik untuk diperhatikan bahawa kebanyakan keluk bon kerajaan Asia mempunyai terma 

tempoh positif yang lebih mendapat perhatian@sambutan berbanding semua pasaran lain.

Memasuki penghujung tahun, yang mana kami menjangkakan data ekonomi yang mesra untuk menyokong sentimen risiko tatkala peningkatan risiko geopolitik mungkin tidak 

berlaku, kami cenderung untuk menjadi lebih konstrukif terhadap tempoh dan membawa dagangan ke bulan-bulan terakhir tahun ini. Ia juga memaklumkan pandangan 

konstruktif kami yang sama terhadap mata wang Asia menurut jangka masa terdekat, terutamanya kerana Renminbi China dijangkakan stabil di tengah-tengah tanda-tanda 

tentatif ekonomi China yang merosot meskipun ia menerima sokongan dasar yang lebih kukuh.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, October 2023, Eastspring Investments Berhad
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除非另有说明，否则以下皆属截于2023年10月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Oktober 2023 melainkan jika dinyatakan

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .eastspring.com/sg.

任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回酬(后者
取决于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬可能会低
于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子, 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以保单文件
者为准.若说明书的英文。马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基 金说明书, 请浏览 www.eastspring.com/sg。

Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com/sg.
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